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Karen åbnede og bød velkommen 
Susanne valgt som ordstyrer, Gertrud referent 
 
Karen læste beretning 
 
Det blev kommenteret at vi har svært ved at hverve medlemmer. Pia foreslår at man gør 
opmærksom gennem borgerforeningen.  
 
Ideer �l økonomi: Pia foreslår desuden at man deltager på søndagsmarkedet med en bod som 
børnene donerer gaver �l.  
Pia foreslår at børnene skal hjælpe de ældre i byen og få en skilling �l klubben på den måde. 
Der er ide �l at børnene skal have en ”hjælpedag” hvor de kan gå rundt �l de ældre i byen, eller 
andre som har brug for hjælp, hvor de laver noget prak�sk for en ældre og samle ind �l klubben.  
Gertrud søger brugsen om �lskud �l klubben. 
 
Tom fortalte om klubben. Hvordan de betragter den som et fællesskab, de kommer ”Hjem” �l Tom 
og Tina, de skal lære at være en del af fællesskabet. Tom varetager en del af deres læring når de 
har vanskeligheder med skolen, sprog, matema�k mm. Klubben er skærmfri. Bæredyg�ghed er 
også en del af indholdet. De skal lære at tage s�lling �l det de får af vide. Både gennem naturen og 
kulturen. Klubben skal ikke være en skole, men en læring indad�l, som mennesker.  
De store som ikke længere er en del af klubben, bruger Tom stadig energi på, de er velkomne 
hjemme hos ham.  
Vi talte om alder, og blev enige om at det stadig er 0-3 klasse. Tom og Tina må gerne vurdere om 
man kan fortsæte i 4. 
 
Gertrud bereter om teltet. Forslag �l teltet at det fremover er gra�s for medlemmer.  
Vi har a�oldt mange skønne arrangementer, og betalt de udøvende kunstnere, det har været 
gra�s, men det vil være påkrævet fremover at generere nogle midler så vi kan fortsæte med at 
lave arrangementer.  
Nordea har fået regnskab og beretning. Vi håber at vi kan søge flere penge fremover 
 
Maja fremlagde regnskab. Fremover vil hun gerne slå teltkonto og Sønderholiv sammen.  
Ellers er regnskabet godkendt.  
 
Fastsætelse af kon�ngent: 
Uændret 100 kr. pr. person 
 
Valg: 
Alle medlemmer er på valg. Alle er genvalgte, og Pia Kristoffersen og Emma Lorentzen er nye 
medlemmer.  
 
Evt: 
Kons�tuerende møde a�oldes 6.4. kl. 16 på Fajancen 



Vi talte lidt om de ukrainske familier, men blev enige om at lade dem lande, og se om de evt 
rækker lidt ud �l sommer. 
 
Referent: Gertrud Exner 
 


